
Støre vil ikke levere lave strømpriser. 

Støre tilhører kategorien «smarte» politikere, som har rotet seg bort 
politisk og som aldri kan innrømme at de har tatt feil. Da er Støre så smart 
at han lurer ikke bare folket men også seg selv, med en løsning som 
tilsynelatende ser ut til å være en løsning, innføringen av strømpris til 40 
øre/kwh i en fastprisavtale. 

Han sier at 40 øre er basert på en gjennomsnitts betraktning over et helt år, 
Men da betaler man jo egentlig det samme for strømmen som før. Da er 
den egentlig ikke blitt noe billigere.

Jeg tjener på det hvis prisen var større enn 40 øre når forbruket mitt var 
stort og taper på det når forbruket var lavt og priser var lavere. Så er 
spørsmålet, med plusser og minuser over året, hva blir sluttresultatet? En 
svært lite lavere strømpris! Akkurat som med dagens ordning. Smuler.

Kraftverkene skal såvidt jeg vet være offentlig eid, av kommuner, fylker 
og staten. Bygde man disse for at de skulle gi mest mulig inntekter til 
kommuner, fylker og staten? Definitivt ikke for å maksimere inntekter til 
kommuner, fylker og Staten. Dvs. man åpnet for det når man endret 
energiloven i 1990, da ble strømmen en vare. Da endret situasjonen seg og 
strøm ble kilde til store ekstra inntekter til budsjettene. Og da forberedte 
man seg for at strømmen kan selges til EU.  EØS ble etablert 1992. Innført
1994. 

Spørsmålet er da, hva benyttes disse store inntektene til, som Støre  
åpenbart ikke vil gi avkall på? Uten må kraftfylker og kraftkommuner ha 
påfyll til budsjettene fra staten. Staten må renonsere på en rekke prosjekter
fremst de som er unødvendige, som ikke gir resultater. Unødvendig 
elektrifisering! I kollektivtrafikken har man byttet alle busser ut med el-
busser, Unødvendig. Det har kostet, hvor kom pengene fra? Elektrifisering 
av sokkelen og Melkøya. Unødvendig.  Hvor kommer pengene fra? Hvor 
er det tap fordi midlene blir borte?  En rekke sektorer i samfunnet, som 
infrastruktur, helse, skole, omsorg, etc. Hva bevirker unødvendig høye 
energipriser, ekstra kostnadsøkninger, høyere lønninger, dyrere varer, 
renteøkning, forsterket inflasjon, etc. 
Den politikken som føres er feil på mange områder. Krever en kraftig 
opprydding som jeg ikke er sikker på at det bestående systemet klarer.



Støre vil eller kan egentlig ikke gjøre noe for at strømprisene skal bli lave 
slik de var en gang. Det han gjør nå er egentlig spill for hele salen! 

Det er utvilsomt nødvendig å endre energipolitikken og med den 
energiloven. Norge må ut av EUs kraftmarked. EØS-avtalen må 
gjennomgås og forordninger som ikke har noe med handelen mellom 
Norge og EU å gjøre bør lukes ut. Det skal ikke være fri flyt av hva som 
helst mellom EU og Norge. 
Åpenbart fører Parisavtalen til en uheldig ressursanvendelse og det helt 
unødvendig. Den må avvikles.


